
Den 8. september 2021 

 

 

Referat generalforsamling 

 
Referatet, omhandler emner der er blevet snakket om til generalforsamlingsmødet, 

samt kommentar og udtalelser der er kommet under mødet, fra alle der deltog.   

 

Dagsorden:  
 

Snerydning: 

 

- Der er blevet sat grønne tønder op med sand til ,at stryge ud på veje/parkeringsplads  

 

- Kommunen kommer ikke ind og rydder på p- pladsen og når der bliver ryddet, er det først 

blevet gjort efter kl 7. problem for dem der møder før kl. 7 eller skal afsted før kl 7 

 

- Er det muligt at der kan ringes efter en snerydder akut, hvis det sner en morgen  

 

- Snak med den anden beboerforening om at dele regningen for snerydning og saltning af 

veje (den vej vi deler sammen med villahusene) 

 

  

 

 

Generelt blev der snakket om:  

 

- Juletræ (6000 kr.) 

- Snakkede om skraldespande, den nye ordning (forslag hvad der kunne være en mulighed: 

gravet ned i jorden, placeres på gæste parkeringen eller større samlet container)  

- Græsslåning (hvor og hvor mange gange der blev klippet græs for det budget der bliver sat 

af til det)  

- Købe juletræer der kan sættes op til jul, eventuel få børnehaven til at lave pynt og dekorer 

det 

- Kommunen fejer stien foran husene (deres ansvar)  

 

 

Sende informations breve ud: 

 

Vedrørende: husk vaskning af skraldespande, husk opsamling af æbler (nedfaldene ting) holde ens 

område rent og rydeligt for andre der passerer forbi ens have/grund.  

  

 

 



Den 8. september 2021 

Skraldespande:  

 

- Flere smider skrald i andres skraldespande; ”kan der ikke sættes nogen skraldespande op 

langs stien”, det ville koste 50.000 kr. pr skraldespand for opsætning. Samt 8000 kr. pr 

tømning ex moms.  

 

- Vedrørende: husk vaskning af skraldespande, husk opsamling af æbler (nedfaldene ting) 

holde ens område rent og rydeligt for andre der passere ens have/grund. 

 

- Der må ikke smides PAP i papirs skraldespanden  

 

 

 

 

Vejfest/Havedag:  

 

- Hvad der indeholder de 10.000 kr. der er afsat til vejfesten 

- Hvis man ikke får en seddel i postkassen, kan der findes informationer inde på 

beboerforeningens hjemmeside eller Facebook.  

- Der mangler folk til de årlige havedage, der skal deltages mere aktivt i havedagene før det 

kan betale sig at holde dem.  

 

 

 

 

Parkering/Veje  

 

- Ingen langtidsparkering på parkeringspladserne for campingvogne, trailer eller gæster der 

opholder sig længere tid på ens bopæl, der skal gæsteparkeringen tages i brug. 

  

- Dæksler på parkeringsplads(sunket)  

 

 

- El stander på parkeringspladsen, til diverse elbiler, det koster mange penge at få bare et 

tilbud   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Den 8. september 2021 

Regnskab/budget:  

 

 

 

- Der er 115.000 kr. på beboerforeningskontoen  

 

- Gennemgik årsregnskabet for 2020 (godkendt) 

 

- Gennemgåelse af budget 2021 (godkendt) 

 

- Tilsidesættelse af penge til, at reparere parkeringspladsen og vejen når det skal gøres.  

 

- Kontingentet hæves yderligere næste år, kommentar: ”der betales allerede meget i 

kontingentet”   

 

- Der betales for lidt i forhold til de udgifter vi har  

 

 

 

Indhente tilbud:  

 

- ”kan der ikke hentes tilbud ind flere gange om året, eller bare en gang om året” 

 

- Vi er bundet 2 år af gangen på kontrakterne   

 

- Få en fra kommunen ud og kigge på dæksler, samt bump der er for høje (indkørsel til 

parkeringspladserne), hvad kan der gøres ved det.  

  

 

 

 

 


